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Tid: Tisdag den 24 jun 2014 kl. 18.00 
Plats: Hos ordf. Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Jan hörman (EN) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående möte godkänns utan ändringar. 

 

§ 4 Skrivelser/rapporter 

• Efter åtgärder för vattenavrinning på Kremlavägen/Fårtickevägen 
inkom synpunkter 

o Ulrik Ekberg – ojämt infart efter grävarbete, problematiken 
åtgärdades 

o Mona och Tobias Philipsson 

§ Åsikt om avslutning av täckdikning på Fårtickevägen 
inkommit 

• Åtgärd vidtagen/beställd av styrelsen 

§ Önskar ej betala kostnad som uppkommer i 
samband med arbetet i huvudsak p.g.a. 
vattenproblematiken inte härstammar från deras 
fastighet 

• Styrelsen kommer att följa principen: 

o Vid behov av trumma vid t.ex. 
garageinfart debiteras mtrl-kostnad 
fastighetsägaren 

o Vid täckdikning står föreningen för alla 
kostnader så länge det är styrelsens 
ursprungsförslag att täckdika 

o Ovan kommer att förtydligas och 
läggas ut som en princip på 
föreningens hemsida 
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• Styrelsen har diskuterat och omvärderat 
situationen och beslutar att inte debitera 
någon av de nu berörda fastigheterna där det 
har täckdikats 

 

• Skrivelse från Mikael Larsson 

o Önskemål om asfaltering Aspsoppsvägen vid tidigare 
grävarbete   

§ Detta är på gång/beställt 

• Skrivelse från Ulrik Ekberg 

o Farthinder bör ordnas på Kremlavägen i samband med 
grävarbeten 

§ Befintligt betonghinder bortgrävt som första åtgärd 

o Önskemål att Fårtickev. stängs för trafik mot Annelund 

o Bommar vid utfarten cykelvägen vid kärren 

o Ovan punkter tas upp som förslag på årsmötet 

 

• Skrivelse från Nacka Tingsrätt ang. Annelund 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet nr1 lutar sig mot att styrelsen inte får företräda föreningens medlemmar i 
detta fall. Detaljer finns att läsa i underlaget från Nacka Tingsrätt som läggs ut på 
hemsidan. Detta måste beaktas vid ett eventuellt nytt överklagande. 

Rent praktiskt kommer nu Lantmäteriet att behöva börja om med förrättningen och 
processen startar om.  
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§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2014-06-24 

Likvida medel 

Kassa  2.092 kr 

Plusgiro  150.817 kr  

Asfaltfonden 50.084 kr 

Sparkonto  250.173 kr 

 

Obetalda fakturor om ca 157 tkr. Till detta kommer ca 20 tkr för 
grusning/sladdning. Pengar omfördelas från sparkontot. 

Faktura om ca 146 tkr (del av ovan 157 tkr) inkommit för utfört arbete på 
Kremlavägen, Fårtickevägen, Murkelvägen, Kantarellvägen och 
Champinjonvägen. 

 

 
§ 6 Vägstatus 

• Grusning cykelbanan förbi kärret, LIC beställer 

o På gång 

• Saltning av vägar kvarstår, görs närmsta tiden 

• LIC undersöker om kommunen kan bekosta nya skyltar för 
gatunamn 
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§ 7 Övriga frågor 

• PN skapar dokument som beskriver principen när fastighetsägare 
debiteras och inte när det gäller grävarbeten/trummor förbi 
fastigheter. Dokumentet publiceras på hemsidan. 

• Önskemål om att täcka trappstegen vid lekplatsen 

o Styrelsen beslutade om alternativ, billigare, åtgärd med syfte 
att eliminera växtlighet under trappen: Gerhardsson som 
klipper vid lekplatsen lyfter bort trappen och belägger med 
fiberduk innan återplacering. LIC beställer jobbet. 

o Jobbet är beställt, inte utfört 

• JH tar fram förslag till stadgeändringar 

o Kvarstår 

• Saknas skyltar ”gäller ej behörig trafik” gällande 4t skylten på flera 
vägar 

o Skyltar inköpta, uppsättning kvarstår 

• De björkar vid lekplatsen som tidigare beslutats att tas ner p.g.a. 
de var dåliga är nu nedsågade  

• Fotbollsmålen på gräsplanen  

o Nya mål köps in och de gamla tas bort (den som ställt dit 
dem får hämta dem) p.g.a. skaderisken med de befintliga 

o PN undersöker vilka mål som är lämpliga att köpa in 
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• Stadgeändring 

o JH föreslår följande stadgeändringar att ta upp på årsmötet: 

§ Motioner skall vara inskickade senast 14 dgr innan 
årsmötet 

§ Årsmöte ska vara utlyst senast en månad innan 
mötet 

§ Separat styrelsemöte för att mer detaljerad gå 
igenom om det finns fler stadgeändringar som är 
lämpliga att ta upp samtidigt 

• Årsmöte 

o Planeras till 19 aug kl 18.00, skolan Fyren-Ekalmen 

o PN bokar lokal 

o Valberedningen kontaktas i förberedande syfte, RE 
informerar dem vilka som avgår m.m. 

o Förberedande möte v28, valberedningen bjuds in 

• Enkät kring fartdämpande åtgärder skickas ut närmsta veckorna 

o Syftet är att styrelsen skall få en bättre uppfattning om 
medlemmars önskemål kring fartdämpande åtgärder 

o Enkäten distribueras som papper i brevlådor samt på 
hemsidan 
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• Följande externa möten har genomförts sedan föregående möte 
(=period), grund för ekonomisk ersättning 

o inga  
 

Roll Antal möten perioden Antal möten 2013-2014 
accumulerat 

Ordförande 0 4 

Kassör   

Sekreterare    

Ledamot1 (GG)   

Ledamot2 (JH)   

Suppleant1 (ST)   

Suppleant2 (EN)   

 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 8 jul kl 18.00 hos Lars-Inge Carlsson 

 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 


